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Justerare Utdragsbestyrkande 
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§ 11 
Isbana på Årsta torg  
Svar på skrivelse från (S)  

Stadsdelsnämndens beslut 
Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen.   

Ärendet 
Oskar Rosén och några andra som tillhör socialdemokraterna i 
stadsdelsnämnden har skrivit ett brev till stadsdelsförvaltningen. Oskar Rosén 
och de andra har gjort det eftersom socialdemokraterna inte är ett parti som styr i 
Stockholm. 
 
I brevet skriver författarna att de skulle vilja att förvaltningen bygger en 
skridskobana på Årsta torg. De tror att det skulle vara bra för barn och familjer i 
stadsdelen och att det skulle bli fler människor på torget på kvällen när det är 
mörk.  
 
Förvaltningen har inte rådighet över ytan som enligt gränsdragningen inom 
Stockholms stad tillfaller trafikkontoret. Det beror på att Årsta torg inte är en 
park. Förvaltningen kan bara bygga saker i parker. Därför skickar förvaltningen 
brevet till trafikkontoret 
 
Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 
13 februari 2020. 
Dnr EÅV 2019/675.   

 
Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 


